
7 deltagare varav 3 styrelsemedlemmar.

Vi började mötet med att dela med oss av lite information angående AK's sida på vår hemsida. Den 
har tekniska problem och har låst sig så att den inte går att redigera. Vi får hjälp av Malin Enberg. 
Lhasa Apso-klubben har blivit en av medlemsklubbarna i SDHK. De har fått dispens att vara med i 
Tibethund 2024. 
Norska Shih Tzu-klubben har haft en heldag med föreläsning av Patric Ragnarson. Vi har förstått att
de var mycket positiva till den dagen och vi fick förslaget att ha Patric som föreläsare även för SST. 
Vi tar förslaget till oss.
Vi fick en önskan om att tydligare lägga inbjudan till nästa möte på första sidan på vår hemsida. Det 
skall vi göra. 

Nästa medlemsmöte kommer att hållas i mars.


